
Obecné zastupiteľstvo Malé Zlievce 

 

Zápisnica 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Malých Zlievciach, konaného 

dňa 22.06.2020 o 17:00 hod. 

  

 

Prítomní poslanci: Ing. Katarína Kériová, Ing. Radoslava Filkusová, Ing. Igor           

Gazdík, Ing. Zdenko Veselka 

Neprítomný poslanec:  Bc. Miroslav Filkus  

Program : 

1.  Otvorenie zasadnutia 

2.  Určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

3. Schválenie záverečného účtu obce za rok 2019 

4. Schválenie plánu kontrolnej činnosti na druhý polrok 2020 

5. Otázky poslancov a občanov   

6.  Záver 

 

Bod 1.  

Rokovanie zastupiteľstva viedol starosta podľa programu, ktorý schválili             

všetci prítomní poslanci. Pán poslanec Bc. Miroslav Filkus sa nezúčastnil 

rokovania obecného zastupiteľstva pre pobyt v Chorvátsku. Hlavná 

kontrolórka obce Mgr. Soňa Filkusová krátko pred začatím rokovania 

svoju neúčasť ospravedlnila.  

 

Bod 2.  

           Boli určení overovatelia a zapisovateľka zápisnice.  

 

Bod 3.  

          Návrh záverečného účtu bol vyvesený na úradnej tabuli obce dňa           

18. 5. 2020. Bol zverejnený aj na internetovej stránke obce.  Neboli vznesené 

žiadne pripomienky.  Stanovisko hlavnej kontrolórky obce Mgr. Soni Filkusovej 

bolo poslancom zaslané v predstihu.  

Pán poslanec Ing. Igor Gazdík požadoval podrobne vysvetliť niekoľko údajov. 

Zaujímal sa o účel dotácie z Úradu vlády, chcel vedieť výsledok hospodárenia 

za obec. Potreboval vysvetliť nárast miezd oproti predchádzajúcemu roku 2018 

a aký je predpoklad výpadku na dani z príjmov fyzických osôb v roku 2020.   

Pani poslankyňa Ing. Radoslava Filkusová sa opýtala, čo je zahrnuté 

v položke prehľad o stave a vývoji dlhu.  



Pán poslanec Ing. Zdenko Veselka sa pýtal, ktorým právnickým osobám bola 

poskytnutá dotácia a podporil diskusiu na tému výpadku podielových daní, 

nakoľko sa obáva ťažkosti pri zabezpečovaní niektorých služieb.  

Starosta na všetky podnety odpovedal nasledovne :  

➢ Dotácia z Úradu vlády bola účelová na nákup strojov na cvičenie, ktoré sú 

v areáli detského ihriska.  

➢ Výsledok hospodárenia za rok 2019 v obci bol  2 184,09 €.  

➢ Mzdové náklady boli zvýšené oproti predchádzajúcemu roku 2018, kvôli 

navýšeniu minimálnej mzdy . 

➢ Daň z príjmov fyzických osôb je poukazovaná mesačne. Za prvé mesiace 

v roku boli vyššie, ako v roku 2019. Za mesiac apríl a máj došlo k ich 

zníženiu približne o 11 %. Po skončení prvého polroka zašleme všetkým 

poslancom údaje o plnení príjmov a výdavkov. Zatiaľ nepotrebujeme 

vykonať žiadne iné opatrenia, nakoľko máme určitú rezervu finančných 

zdrojov. Na najbližšom zasadnutí obecného zastupiteľstva v mesiaci 

september určite pristúpime k zmenám rozpočtu. Na návrh poslanca     

Ing. Igora Gazdíka , ak by došlo k vyššiemu výpadku, ako 50 %, bude 

potrebné zvolať zasadnutie obecného zastupiteľstva na skorší termín.  

➢ Záväzky za zamestnancov sú mzdy vyplatené v januári 2020 za mesiac 

december 2019. Úver na ŠFRB je splácaný za postavené nájomné 

bytovky.  

➢ Dotácia na činnosť bola poskytnutá FO Malé Zlievce na družstvá mládeže 

a dospelých.  

 

Bod 4.  

 Pani Mgr. Soňa Filkusová sa nezúčastnila rokovania obecného 

zastupiteľstva, nakoľko sa ospravedlnila. Návrh plánu kontrolnej činnosti 

hlavnej kontrolórky obce na druhý polrok 2020 bol zverejnený na úradnej tabuli 

dňa 2. 6. 2020.   

 

Bod 5. 

 Na základe požiadaviek, sme získali kontakt na rodinu, ktorá pri tragickej 

udalosti v Prešove bola veľmi postihnutá. V prípade záujmu o poskytnutie 

finančnej podpory, dokážeme poskytnúť potrebné informácie. 

Bola nám schválená dotácia z BBSK na obnovu sadu drobného ovocia vo výške 

4 400 €. Obec musí projekt dofinancovať do sumy 5 500 €.  

Pán poslanec Ing. Zdenko Veselka povedal, že je potrebné vymyslieť systém 

proti zarastaniu burinou a navrhol vysadiť aj nové druhy drobného ovocia 

(rakytník, čučoriedky, zemolez, muchovník).  

Pani poslankyňa Ing. Katarína Kériová upozornila, aby sa na detskom ihrisku 

skontrolovali stroje na cvičenie a žiadala starostu obce, aby na FB stránke obce 

nezverejňoval politické príspevky.  

Odpoveď starostu:   

Tieto stroje opravíme. Uvedený FB profil nie je oficiálnou stránkou obce. Na 

potrebné oznamy máme zriadenú internetovú stránku. Protest zo dňa 27. 5. 2020 



sa nemôže považovať za osobný. Pred spoločnosťou eustream a.s. som bol 

poukázať na dlhodobé znečisťovanie nášho životného prostredia 

a poškodzovania komunikácii. V minulosti sa táto spoločnosť snažila 

kompenzovať negatívne vplyvy, mali sme dobrú spoluprácu. V tomto čase nám 

nepomáhajú v žiadnej oblasti. Aj súťaž na kosenie areálu vyhral za veľmi 

divných podmienok  ich bývalý kolega. Snaha o normálnu komunikáciu nebola 

vypočutá. Napriek hrozbám osobnej žaloby,  budem v poukazovaní na nečestné 

praktiky pokračovať. Na FB Malé Zlievce budeme zverejňovať niektoré obecné 

oznamy a fotografie. Moje osobné politické názory tam nebudú zverejňované.  

Pán poslanec Ing. Igor Gazdík   pripomenul, že obec bola po niektoré noci bez 

strážnikov a v rámci šetrenia finančných prostriedkov, navrhol obmedziť tieto 

služby na niektoré dni. Pýtal sa aj na stromy, ktoré zasahujú do elektrického 

vedenia. 

Odpoveď starostu: 

Zatiaľ sa nám hliadkovanie obce v noci osvedčilo, ale všetci pracovníci budú 

o nedostatkoch informovaní, aby došlo k zlepšeniu ich činnosti. Zasahujúce 

konáre do vedenia pravidelne opiľujú zamestnanci SSE. 

Pan poslanec Ing Zdenko Veselka a pani poslankyňa Ing. Radoslava 

Filkusová    sa venovali problematike výsadby a údržby kvetov. Hovorili 

o zbytočne vysokých nákladoch a navrhli radšej pestovanie trvaliek.  

Odpoveď starostu:  

Snažili sme sa  veľa kvetov vysievať zo semien a z cibuliek. Náklady na 

výsadbu nepresiahli 500 €. V čase sucha sme museli často polievať. Trvalky už 

vysádzame priebežne, ale sadenice sú oveľa drahšie, ako letničky, aj keď sú na 

dlhšie obdobie. Postupne budeme v ich sadení pokračovať.  

 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva bolo ukončené 19:10 hodine 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Uznesenia 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Malých Zlievciach, 

konaného dňa  22. 6. 2020 o 17:00 hod.  

 

K bodu 2.                                                                                                     9/2020 

Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie overovateľov zápisnice a to pána Ing. 

Zdenka Veselku  a pani  Ing. Katarínu Kériovú, ako aj zapisovateľku Eriku 

Vankovú . 

Za toto uznesenie hlasovali 4 poslanci. 

K bodu 4.                                                                                                   10/2020 

Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie odborné stanovisko hlavnej 

kontrolórky obce Mgr. Soni Filkusovej k záverečnému účtu obce za rok 2019 

bez pripomienok. V písomnej podobe je priložené pri tejto zápisnici. 

Za toto uznesenie hlasovali 4 poslanci 

K bodu 4.                                                                                                   11/2020 

Obecné zastupiteľstvo v zmysle §16 ods. 10 písm. a) zákona č. 583/2004 Z.z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy, schválilo celoročné 

hospodárenie obce za rok 2019 bez výhrad. 

Za toto uznesenie hlasovali 4 poslanci. 

 

K bodu 5.                                                                                                   12/2020 

Obecné zastupiteľstvo schválilo v zmysle § 18f zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení predložený plán kontrolnej činnosti na druhý polrok 2020. 

Tento je priložený v tejto zápisnici.   

Za toto uznesenie hlasovali 4 poslanci. 

 

Overovatelia: 

 

Ing. Katarína Kériová         ..................................................... 

 

Ing. Zdenko Veselka                 ...................................................... 

 

                                                                                                   Jozef Filkus  

                                                                                                   starosta obce  


